



Admissions Office
2/F, Austin Tower Phase Two, 152 Austin Road,
Tsim Sha Tsui, Hong Kong
TEL: +852 2110 1978
Email: admissions@mountkelly.com.hk

Dear Parents,

School Uniform

Welcome to join the Mount Kelly School Hong Kong community!

ASTON WILSON LIMITED is the official school uniform provider for Mount Kelly School Hong Kong for the 2017-2018 academic school year. The uniform company has been working closely with the School to ensure the service to be an integrated part of your child's academic life here at Mount Kelly School Hong Kong.

Please find a school uniform order form enclosed. To ensure that the school uniform is ready before the schools' opening, please be advised to place the school uniform order before **31 July, 2017**. Detailed information of the school uniform company and the methods for placing an order are listed below:

ASTON WILSON LIMITED

Address : 2nd Floor, Will Strong Development Building, 59 Parkes Street, Jordan, Kowloon
Tel. No. : 2873 3006
Fax No. : 2526 4455
Email : midasltd@netvigator.com
Opening Hours : Monday to Saturday 10:00am to 6:00pm (Closed on Public Holidays)

Placing an order:

- 1) Bring your child/children to the shop to try on the school uniform, order and pay at the outlet; or
- 2) **Payment by Cheque:** Complete the enclosed order form and return to Aston Wilson Ltd by post together with the **cheque** (Cheque payable to **Aston Wilson Ltd**); or
- 3) **Payment by Bank Transfer:** Complete the enclosed order form and return to Aston Wilson Ltd by post, fax or email together with the **proof of payment**. Bank Transfer details:
Account name: Aston Wilson Ltd
Account number: 035-837-601905-001
Beneficiary Bank: OCBC Wing Hang Bank
Beneficiary Bank Swift code: WIHBKHH

If you have any further enquiries, please do not hesitate to contact the uniform company at 2873 3006.

We are looking forward to seeing you and your child/children at the beginning of the new academic year.

Yours sincerely,

Admissions Office
Mount Kelly School Hong Kong



Admissions Office
2/F, Austin Tower Phase Two, 152 Austin Road,
Tsim Sha Tsui, Hong Kong
TEL: +852 2110 1978
Email: admissions@mountkelly.com.hk

尊敬的家長：

校服訂購服務

歡迎加入香港凱莉山學校社群！

威信服飾有限公司(ASTON WILSON LIMITED) 是 2017-2018 學年香港凱莉山學校指定的校服供應商。校服公司一直與學校緊密聯繫，以確保校服服務能成為香港凱莉山學校學生整個學習生活的一部分。

現附上本校校服的訂購表格。為確保可以於本學年開課前準備好校服，建議家長於 2017 年 7 月 31 日前完成訂購手續。校服公司的門市地址及有關資料和訂購方法如下：

威信服飾有限公司

地址：九龍佐敦道白加士街 59 號健能發展商業大廈 2 樓
電話：2523 2517
傳真：2526 4455
電郵：midasltd@netvigator.com
辦公時間：星期一至六 上午 10:00 至下午 6:00 (公眾假期休息)

訂購方法

- 1) 帶同學生到以上門市試穿尺碼後，於門市店內付款訂購；或
- 2) 支票付款 - 填妥附件的訂購表格連同費用支票(支票抬頭：ASTON WILSON LIMITED)直接郵寄至校服公司；或
- 3) 銀行轉賬付款 - 填妥附件的訂購表格連同轉賬票據傳真、電郵或郵寄至校服公司。銀行轉賬資料如下：
銀行戶口名稱：Aston Wilson Ltd
銀行戶口號碼：035-837-601905-001
收款銀行名稱：華僑永亨銀行
收款銀行代碼：WIHBKHH

如有任何疑問歡迎致電 2523 2517 與威信服飾有限公司聯絡。

我們期待着於新學年與您及您的孩子見面！

香港凱莉山學校
招生部上